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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:68 Ordningsstörningar från hög musik

Nyligen träffade jag ett antal kommunalråd i Värmland för att tala om de 
problem som pågått i flera år där det spelas mycket hög musik från bilar utanför 
människors bostäder. Det kanske inte låter så allvarligt, men sömnbrist kan 
allvarligt skada hälsan. Överallt i Värmland vittnar människor om att de störs 
av ungdomar som kör runt med bilar och spelar hög musik.

För några år sedan infördes böter för den som störde ordningen genom att spela 
hög musik. Bötesbeloppen är dock alltför små för att verka avskräckande. Ofta 
kör man runt i bilen i grupp, och delar man på boten blir summan liten.

Polisen gör vad de kan för att stävja dessa ordningsstörningar, men det är ett 
litet brott, och polisen har mycket annat att göra. Polisen anländer till platsen 
och musiken dämpas, men nästa dag är det samma sak igen. De efterlyser själva 
mer kraftfulla verktyg för att komma åt ordningsstörningarna, och det borde vi 
som lagstiftare ta fasta på. 

Jag vill med anledning av ovanstående fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Vad planerar ministern för insatser för att komma till rätta med 
ordningsstörningar i form av hög musik från bilar?

………………………………………

Lars Mejern Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-26
Besvaras senast
2024-10-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


